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Hei, 

Innspel frå Heidal Framtidslag.
I styret åt Heidal Framtidslag har vi med oss Heidal/Sel/Vågå Bygdeungdomslag. 
BU stillar seg også bak og støttar innspelet. 

Vi ynskjer  at elevane som soknar til Otta-skulekrins skal få eit nytt og funksjonelt skulebygg. Sjøl om denne saka i all
hovudsak handlar om utbygging av skule og barnehage på Otta, vil det valet politikarane i Sel tek den 22.juni få
konsekvenser for kommuneøkonomien, struktur og prioriteringar framover. Framtidslaget var stifta etter
skulestrukturutgreiinga i 2014. Vi meiner skuletilbodet i bygda er avgjerande for framtida og utviklinga i Heidal. Vi
vonar at valet som blir teke tek omsyn til barnas beste i heile kommunen, og at ein har fokus på levedyktige bygder
som sikrar busetting, tilflytting og vekst.
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